
Styremøte nr. 1 for året 2020 - 15.03.20  
Lokalet i Kaibakken – kl. 19.00 
 
 

Til stede:  
Henning Meese (Leder) 
Bertil Endresen (Nestleder) 
Hege Lin Stemland (Styremedlem) 
Anne-Britt Utheim (Styremedlem) 
Christina Indset (Styremedlem) 
 
Anne Marte Viken Kallset (Daglig Leder – ikke stemmerett) 
Julie Refset (Hovedtrener – ikke stemmerett). 
 
Arve Moen, May-Liz Nautnes og Lill Sæther hadde ikke mulighet til å stille på dagens møte. 

 
 
 

Vedtak 
 

1/20 - Konstituering av styret 
 

Vedtatt at styret beholder de oppgavene de har hatt fra 2019.  
 

• Regnskapet underskrives neste styremøte 19.04.20, da kasserer ikke kunne møte til dagens 
møte.  
 

Protokoll fra Årsmøtet (06.03.2020) ble underskrevet av Anne-Britt Utheim og Hege 
Lin Stemland 15.03.20. 

 
 
 

2/20 - Statusrapport Daglig Leder 
 

Forslag fra Daglig leder om at penger fra loddsalg fortrinnsvis skal leveres inn via 
Vipps i fremtiden. Kontanter er fortsatt godtatt. - Enstemmig vedtatt.  

 
 

 

3/20 - Hvordan forholder vi oss til Korona? 
 

Vedtatt at vi fortsatt skal kreve inn kontingent/treningsavgift for våren 2020. 
Situasjonen vurderes underveis.  

 
 

 
4/20 - Organisasjonsplan/klubbhåndbok 

 

• Det skal arrangeres arbeidsmøter for å ferdigstille klubbhåndboken til KTF. 



 
 
 

5/20 – Evt. 
 

Vedtatt en arbeidsgruppe fra styret for videre arbeid om «ny» turnhall.  
Bertil Endresen, Hege Lin Stemland, Christian Meisal og Henning Meese.  
Bertil Endresen er gruppeleder og ansvarlig for innkalling til møter. 

• Gruppen skal se på tre ulike alternativer, ref. Årsmøtet. 
 
 
 
 

Neste styremøte er planlagt:  
Søndag 19. april 2020, klokken 19.00.  


